



Referat fra hovedbestyrelsesmøde Onsdag 26. april 2023, kl. 19.00

1. Intro

Tilstede: Peter, Ole, Jens, Jeanette, Kristian, Christina, Kenneth.

Afbud: Jesper og Marina

Ref: Gitte

2. Underskrift af referat fra d. 14/3 – Jesper mangler.

3. Siden sidst

- Opfølgning sidste møde
Lav en To Do liste /GVF laver en til næste møde.
- Halguld / rengøring hal
Peter har møde med kommunen d. 27/4 vedr. rengøring.
Efter håndboldstævne i påsken var gulvet rent – så det kan lade sig gøre.
- 23/24 haltider
Der følges op på haltiderne også i morgen. Der følges op på senior fitness om onsdagen med skolen. (Peter)
- Kommunikationsmøde 27/3
Gymnastik hjemmeside skal linkes til Instagram
- Ny webmaster til hjemmeside Jens Kjærulff.
- Der efterlyses referater fra alle afdelingerne – de skal lægges op, Jeanette lægger dem op indtil Webmaster er klar.

4. Update fra afdelinger

- Aktiviteter – Udfordringer - Planer
Christina (løb) orienterer om kommende løb samt nye unge løbere.
Fodbold (Jens) græsset er åbent fra d. 21/4 – træner fællesmøde er aflyst pga manglende tilmelding.
Der arbejdes på et samarbejde med Skævinge for at få fuld hold.
Fitness (Jeanette) der arbejdes på mobil pay til fitness – men måske kræver det et CVR – Måske kan DGI spørges?
Gymnastik; Kristian : også udfordringer med kontingent betaling – Programmet til næste år er næsten klar, mangler hjælpetrænere.
Det er op til afdelingerne at invitere formand (Peter) og/eller Næstformand til afdelingsmøderne, de deltager hellere end gerne.

5. Update fra finansministeriet

- Alle afd. bogfører egne posteringer
Kenneth har nu fået adgang til alt.



Det aftales at der indkaldes til et Bogføringsmøde mellem alle kasserere samt revisor efter sommerferie.

- Friluftsrådet har givet 81.376 kr til "Tankeskoven".

6. 2023 aktiviteter / kalender

- Sommerfest, lørdag 10. juni – noget starter om formiddagen
 - Kommunikation
 - Program – reserver hele dagen – musik fra kl 20 til 02 - 2 fodboldkampe. Hoppeborg
Mad er booket
- Lokaldysten, fredag 9. juni
Har brug for et fadølsanlæg – der kommer telt op om fredagen – hoppeborg – Livemusik – Bannere(hvem?) - fællesopvarmning – drone til billeder – Aula bruges – samt info til naboer. Der søges Fonde til T-shirt til uddeling (stor succes sidste år)
- Skt. Hans, fredag 23. juni
 - Båltaler – Peter sætter Camilla på opgaven. Båltænding kl 20
 - Traktement : Markedspølser + pølsevogn. Soundbox fra gymnastik
Snobrød (jens)
- Tur for trænere/ledere/frivillige - Zirkus Nemo, Charlottenlund, lørdag 19/8
Status er booket – alle afdelinger har fået besked også vennerne + banko. Der er stadig pladser.
- Pudseaften, lørdag 20. maj kl 16 Su 10/5
Ole snakker med Pia
- Aktivfest – dato ?28/10 Temafest?

7. Evt.

- Opdatering hjemmeside
 - Aktiviteter: Se nu at få referater lagt op fra afdelingernes møder.
 - Kontakter:
- Næste møde: 31/5 kl 19.
- Kristian efterlyser en info skærm i forhallen .
- Peter sætter en mail op til sekretær
- Peter har modtaget tilbud på multibane ca 200.000
- Peter følger op på status i projekt klubhus.
- Tankeskoven – status på træprojekt - Peter og Ole har opgaven+ Kristian.

Underskrift :

Peter : Jeanette:

Ole: Kristian:

Jens: Christina:

Gitte: